

台灣 TR 36 / 37 電動床褥 (兩功能)

使用說明書

產地：台灣

控制器操作說明

每張電動床褥都附有1個控制器，電動控制床褥背部及腳部升降。控制器功能按鍵上有圖像說明，簡單易用。

此款控制器共有6個按鍵：

- 最上面一排負責控制背部升降；
- 第二排負責控制背部、腳部同步升降；
- 第三排負責控制腳部的升降



注意事項

- 若按下控制器按鍵無反應時，請檢查電源線兩端是否插穩
- 控制電動床褥背部、腳部升降前，請注意是否有物品妨礙
- 當有長期外出或不使用電動功能時，請將電源拔除

- 連續操作時，反覆動作請勿超過兩分鐘，因產品有溫控斷電安全裝置，請等待20分鐘後再操作
- 本電動床褥應放置於平面上使用
- 請勿在床褥上做跳躍動作
- 請勿於背部、腳部升降時，站立於床褥上
- 躺下時應躺於床褥面正確位置，避免造成受力不均



安全裝置

- PTC過載保護：PTC過載保護與防斷電裝置相輔相成，當即將到達負荷時，可以適時保護電子組件，避免造成危險
- 防斷電裝置：遇停電或其他不明因素斷電，本機可操作躺平功能（需另加裝兩顆9V電池）

保用

- 請妥善保存此說明書
- 本產品在正當情形使用下，保用期為**3年**
- 保用範圍只包括床褥鋼架 (不斷焊)、控制器及電機
- 不保自然損耗
- 不保人為損壞
- 私自加裝、改裝、裝拆或產品轉讓，將使保用作廢

所有床褥出售後，一概不設退換貨。

香港及澳門總代理

盈康醫療用品有限公司

3426 9090

info@healthyliving.com.hk

www.healthyliving.com.hk

TR 36 / 37 Electric mattress (Back & leg elevation)

User manual

Made in Taiwan

Control handset

Each mattress comes with 1 control handset. It controls back and leg elevation. Icons are printed on the handset which is easy to read.

It has 6 buttons (Left column is up, right column is down):

- Top row controls back elevation
- Middle row controls simultaneous back and leg elevation
- Bottom row controls leg elevation



Cautions

- If there is no reaction after pressing control handset button, please check if both ends of the power cable are securely connected to the mattress and wall socket respectively
- Before operating back or leg elevation, check if there is any object hindering nearby
- While the mattress is not used for a period of time like 1 week, please disconnect the power cable

- Do not continuously press any button over 2 minutes in case of overheat. If you do so, please wait 20 mins before operating again
- This mattress must be placed on top of a flat surface for use
- Do not jump on the mattress
- Do not stand on the mattress while it is being operated
- Please lie down on the mattress with correct positions in case uneven distribution of body pressure applied to the mattress



Safety devices

- PTC overheat protection : PTC overheat protection device and power off device allow cut off during overheat and over weight
- Back up option of making the mattress flat : In case of no electricity, this mattress can be made flat by installing 2 x 9V batteries (Not included in the mattress)

Warranty

- Please keep this booklet safely
- Under normal use, warranty period is 3 year
- Warranty only covers mattress metal frame (welding parts not broken), control handset and actuators
- Warranty does not cover wear and tear
- Warranty does not cover man made damage
- If anyone modifies, adds unapproved accessories onto the mattress, or transfers the mattress to another person, this warranty will automatically be void

We do not accept exchange, return or refund regarding all sales of mattress.

Hong Kong & Macao exclusive distributor

Healthy Living Medical Supplies Ltd

3426 9090

info@healthyliving.com.hk

www.healthyliving.com.hk